
 

Protokół Nr 9/2020 

z posiedzenia  Komisji Rewizyjnej  

z dnia 10 lutego 2020 r. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jan Sołtys.  

 O godz. 1535  Przewodniczący otworzył posiedzenie, przywitał członków Komisji  

oraz zaproszonych gości.  

Na posiedzeniu obecni byli wszyscy członkowie Komisji. 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych  stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji /z dn. 17.12.2019 r./. 

4. Kontrola faktur za miesiące listopad 2019 – styczeń 2020. 

5. Podsumowanie pracy Komisji za 2019 rok. 

6. Opracowanie planu pracy Komisji  na 2020 rok. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

   Ad. 2. Ww. porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie – 3 głosami za. 

   Ad. 3. Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 17 grudnia 2020 r. przyjęto jednogłośnie 

– 3 głosami za. 

 Ad. 4. Członkowie Komisji dokonali wyrywkowej kontroli faktur za miesiące listopad 

2019 r. – styczeń 2020 r.  

 Radny Łukasz Miętek odniósł się do faktury za przewóz mieszkańców z terenu 

Michałowa-Reginowa do Legionowa oraz do kościoła parafialnego w Wieliszewie na kwotę 

2.300,00 zł.  Zapytał, czy usługa jest świadczona cyklicznie, kto wystąpił z wnioskiem o jej 

realizację,  ilu mieszkańców korzysta z usługi. 

 Skarbnik Gminy – p. Magdalena Dobrowolska wyjaśniła, że usługa jest realizowana  

co miesiąc. Pracownik urzędu odpowiedzialny za sprawy związane z komunikacją został 

poproszony o zweryfikowanie, czy wydatkowanie środków jest w tym przypadku zasadne. 

 Radna Dorota Trzaskoma zapytała, w jaki sposób zostało to zweryfikowane. 

 Skarbnik Gminy – p. Magdalena Dobrowolska wyjaśniła, że pracownik otrzymał 

polecenie  oszacowania liczby osób korzystających z usługi. Okazało się, że mieszkańcy 

korzystają z przewozu. Dodała, że usługa  jest realizowana od około 4 lat. 

 Członkowie Komisji uznali, że koszt usługi jest znaczny, mieszkańcy innych 

miejscowości nie mają takiej możliwości dlatego należy zbadać zasadność dalszego 

wydatkowania środków na ten cel. 

 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek dotyczący zbadania 

zasadności wydatkowania środków na usługę dowozu osób z  Michałowa-Reginowa  

do kościoła parafialnego w Wieliszewie i do Legionowa. 

 Wniosek przyjęto jednogłośnie – 3 głosami za. 

 Radny Łukasz Miętek odniósł się do faktury za obsługę prawną oraz zastępstwo 

procesowe. Stwierdził, że jego zdaniem kwota za świadczenie usług przez kancelarię jest zbyt 

wysoka. Poprosił o informację na temat częstotliwości dyżurów radców prawnych. 

 Przewodniczący Komisji zapytał, jaki byłby koszt zatrudnienia radcy prawnego na 0,5 

etatu. 

 Skarbnik Gminy – p. Magdalena Dobrowolska poinformowała, że prawnicy pełnią 

dyżur trzy razy w tygodniu (w poniedziałki od godz. 10-12, wtorki od 8-16, czwartki od 10-

16). 

Stwierdziła, że zatrudnienie radcy prawnego na 0,5 etatu nie sprawdziłoby się ze względu na 

zbyt dużą liczbę spraw.  
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 Radny Łukasz Miętek stwierdził, że radca byłby wówczas dostępny codziennie 

przez 4 godziny. 

 Skarbnik Gminy – p. Magdalena Dobrowolska wyjaśniła, że oprócz  dyżurów  

w urzędzie,  mecenasi zatrudnieni w kancelarii zajmują się innymi sprawami, w tym 

sprawami egzekucyjnymi. 

 Radna Dorota Trzaskoma odniosła się do faktury za przegląd lamp solarnych na ul. 

Spokojnej i ul. Janiny. Zapytała, z jaką częstotliwością usługa jest świadczona. 

 Skarbnik Gminy – p. Magdalena Dobrowolska wyjaśniła, że częstotliwość jest zależna 

od potrzeb. 

 Przewodniczący Komisji zapytał, jaki jest roczny koszt usług świadczonych Gminie 

Wieliszew przez Pocztę Polską. 

 Skarbnik Gminy – p. Magdalena Dobrowolska poinformowała, że szacunkowa kwota 

wynosi około 190 tys. zł. Oprócz tego w rozwożenie listów zaangażowane są trzy inne osoby.  

 Przewodniczący Komisji zapytał, jaka jest powierzchnia pomieszczeń wynajmowanych 

Poczcie Polskiej, mieszczących się na parterze urzędu.  

 Skarbnik Gminy – p. Magdalena Dobrowolska poinformowała, że zgodnie z umową  

zawartą w 2011 roku, aneksowaną w 2013 roku – wysokość czynszu za pomieszczenia  

o powierzchni 28 m2 wynosi 674,00 zł brutto, dodatkowo placówka jest obciążana kosztami 

ogrzewania, energii elektrycznej i wywozu nieczystości. 

 Członkowie Komisji uznali, że opłata jest bardzo niska, należy rozważyć negocjowanie 

umowy lub zaproponować Poczcie Polskiej zmianę lokalizacji. Stwierdzili, że mieszkańcy 

korzystają z usług Poczty Polskiej, placówka na naszym terenie jest bez wątpienia potrzebna. 

Zwrócili uwagę, że już obecnie urząd boryka się z problemami lokalowymi.  

Zawnioskowali o rozważenie możliwości przeniesienia placówki w inne miejsce znajdujące 

się w sąsiedztwie urzędu, np. do budynku TBS. Zwolnione pomieszczenia można byłoby 

zagospodarować na potrzeby urzędu.  

 Przewodniczący Komisji poprosił o podanie wysokości wpływów za wydzierżawienie 

sklepu zlokalizowanego na skrzyżowaniu ul. Modlińskiej i Al. Solidarności w Wieliszewie. 

Stwierdził, że otoczenie urzędu staje się coraz ładniejsze, tymczasem blaszany budynek nie 

wygląda dobrze. Dodał, że teren przy sklepie można byłoby wykorzystać do powiększenia 

parkingu. 

 Skarbnik Gminy – p. Magdalena Dobrowolska poinformowała, że jest to kwota około 

300 zł miesięcznie. 

 Radna Dorota Trzaskoma stwierdziła, że kwota jest bardzo niska. 

 Członkowie Komisji poprosili o przeanalizowanie  możliwości negocjowania umowy 

lub jej nieprzedłużenia.  

 Wnioski zgłoszone przez Komisję stanowią załącznik nr 3 do protokołu. 

 Ad. 5. Członkowie Komisji dokonali podsumowania pracy Komisji za 2019 rok.  

Sprawozdanie z pracy Komisji przyjęto jednogłośnie – 3 głosami za. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 Ad. 6.  Członkowie Komisji opracowali plan pracy  na 2020 rok. 

 Plan pracy Komisji przyjęto jednogłośnie – 3 głosami za. Plan pracy Komisji stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 

 Ad. 7. Sprawy różne. 

 Nie zgłoszono. 

    Ad. 8.  0 godz. 1625 Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokół sporządziła:     Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

Magdalena  Kucińska     Jan Sołtys 

   

 


